
 
 
 
Inspectie van het Onderwijs heel positief over onze school. 
 
We hebben tussen december en maart bezoek gehad van de inspectie. Ze doen uitgebreid 
onderzoek naar de onderwijskwaliteit, het personeelsbeleid en het financieel beleid. Inspectie 
kijkt hoe we onze visie en doelen in de praktijk uitvoeren en hoe we ervoor zorgen dat de 
kwaliteit goed is. Ten slotte kijken ze hoe we de resultaten evalueren en ons verantwoorden. De 
inspectie bestudeert alle niveaus van de school: het bestuur, de directie en dagelijkse praktijk in 
de klas.  
 De inspecteur heeft in december een hele reeks documenten opgevraagd en in januari 
en februari uitgebreide gesprekken gevoerd met bestuursleden, directie, leerkrachten, MR en 
ouders. Ook zijn ze in lessen gaan kijken.  

Vrijdag 4 maart hebben de inspecteurs mondeling verslag gedaan van hun onderzoek. 
Ze zijn heel positief over onze school. Op alle gebieden is het oordeel positief en op financieel 
gebied is de school gezond. De hoofdinspecteur benoemde expliciet dat er geen enkel punt is 
waarop de school actie moet ondernemen en dat hij slechts een paar suggesties kon doen waar 
het nog beter kan. Hij gaf aan dat we trots mogen zijn op de school en dit resultaat.  

Van de vele zaken die goed zijn, willen we er een paar noemen: de bevlogenheid en het 
verantwoordelijkheidsgevoel bij iedereen: bestuur, directie, leerkrachten, ondersteuning en 
ouders; de prettige, professionele cultuur; het goede leerklimaat; de aandacht voor de brede 
ontwikkeling van de kinderen; hoe we burgerschap inhoud geven; hoe we met ouders 
communiceren. Allemaal belangrijke zaken die bijdragen aan goed onderwijs. 

De inspecteur gaf als suggestie om nog meer ambitie te hebben. We hebben de zaken 
zo goed op orde, dat we nog meer kunnen halen uit de resultaten. Hij gaf de suggestie dat we 
kernvakken kunnen integreren met wereldoriëntatie. Dat is ook precies waar we sinds vorig jaar 
mee bezig zijn, met de aandacht voor Levend Taalonderwijs. De ingezette ontwikkeling van 
Levend Taalonderwijs zag de inspecteur ook als een goede stap in die richting. Ten slotte gaf 
hij nog de suggestie om na te denken over het bestuursmodel. Ook daar is het bestuur al mee 
bezig.  

We werken al jaren hard voor mooi en goed Jenaplanonderwijs en we zijn er trots op dat 
de inspectie dat ook zo ziet. Hier kunnen we mee vooruit en we gaan, samen met de kinderen 
en ouders, werken aan nog mooier en beter onderwijs. 
 
Het team van de Peppels en de Canadas 


